
Till Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
 
 
Skrivelse 
 
 

 
En mer levande och tillgänglig stadsdel är något som alla partier bör eftersträva. Det 

är i alla fall något som vi moderater gärna främjar. För oss är det viktigt att alla delar 

av vår stadsdel har tillgång till basal samhällsservice.  

 

Något som har lyfts upp av invånarna i Hjulsta är behovet av en bankomat i området, 

vilket inte finns i dag. Även om stadsdelen inte genom egen försorg kan tillgodose ett 

sådant önskemål kan vi på olika sätt hjälpa till, lyfta frågan och försöka ta initiativ 

genom att upprätta bankkontakter och inleda en dialog med dessa om att få 

bankomater till Hjulsta. 

 

I grunden handlar detta om att undersöka de förutsättningar som finns och se om det 

finns något som stadsdelen, kommun, landsting eller andra aktörer kan göra för att 

Hjulstaborna ska få den här tillgängligheten. 

 

Vi vill därför ge förvaltningen i uppdrag att ta de kontakter som är nödvändiga för att 

undersöka förutsättningarna för att få en eller flera bankomater till Hjulsta. 

 

Spånga den 24 augusti 2017 

 

Ole-Jörgen Persson  

 

 

 


